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متن پرسش

سلام و درود خدا استاد عزیز: میخواستم نظرتون را درباره شخصیت حجت الاسلام قنبریان و مباحثی

که مطرح میکنند چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحمدالله حساسیت این عزیزان نسبت به تحقق عدالت ارزشمند است و باید

ادامه داشته باشد. میماند که در نظام اجرایی برای تحقق این اهداف نیاز به حوصله و برنامهریزی

دارد و از این جهت به نظر بنده دولت در مسیر تحقق عدالت تلاش لازم را به عمل خواهد آورد ولی

محدودیتهای اجرایی چیز سادهای نیست که گمان کنیم یک شبه حل میشود. موفق باشید


